
Zápisnica č. 3 zo  

Stretnutie vedenia FF UPJŠ so zástupcami študentov 

dňa 27. februára 2023 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 

Vedenie Filozofickej fakulty UPJŠ v Košiciach 

15 zástupcov študentov 

 

Priebeh stretnutia podľa programu: 

 

1. Otvorenie 

Pani dekanka privítala zástupcov prezenčne a online prítomných študentov a 

odovzdala slovo pánovi prodekanovi Borzovi, ktorý moderoval spoločné stretnutie. 

 

2. Vzájomné informovanie sa o zohľadnení návrhov z ostatného stretnutia 

- pán prodekan Borza informoval o riešeniach z novembrového stretnutia: 

AS FF UPJŠ (per rollam hlasovaním) schválil úpravu Harmonogramu AR 22/23, v 

ktorom boli magisterské štátne skúšky posunuté o týždeň ďalej. Podobne úpravu 

harmonogramu schválil aj AS PF UPJŠ. Obidva harmonogramy boli zverejnené 

Na základe informácii od pani tajomníčky informoval o vybavení požiadavky, aby 

tovarové automaty mali možnosť aj platby kartou.  

Požiadavka na umiestnenie bankomatu v areáli bola zo strany oslovených bánk 

odmietnutá. 

Sociálne zariadenia boli vybavené vešiačikmi. 

- pani dekanka ešte informovala o oficiálnom riešení sťažnosti študentov. 

 

3. Podnety zo strany študentov 

- zástupcovia študentov z jednotlivých katedier (členovia rád študijných programov) 

informovali o implementácii zosúladených študijných programov. 

- študentka z Katedry psychológie (KP) ocenila priebežné riešenie vzniknutých 

problémov. 

- pani dekanka zdôraznila pomáhajúcu úlohu tútorov, ktorí sprostredkujú riešenie 

prípadných problémov. 



- študentka z  Katedry slovakistiky, slovanských filológií a komunikácie (KSSFaK) 

konštatovala, že je všetko v poriadku. 

- zástupca z Katedry politológie (KPO) uviedol, že komunikácia funguje dobre. Na 

katedre sa viedla diskusia o dotazníkoch spätnej väzby, ktoré dostávali na hodinách 

a upozornil na prax z Právnickej fakulty, kde ich vypisujú priamo na hodine.  

- zareagovala pani dekanka: Papierová verzia dotazníka bola na fakulte diskutovaná. 

Máme však na zreteli rozmer ekonomicky, ekologický a rozmer bezpečia, diskrétnosti.“  

- zástupca Katedry sociálnej práce (KSP) upriamil pozornosť na nový web fakulty 

a položil otázku k  možnosti upravovať web katedry, keďže pri preklopení sa môžu 

rôzne prekrývať a objavovať problémy. Indikoval problémy s webom. 

- dekanka zareagovala informáciou, že problém je v procese riešenia. 

- zástupca Katedry Anglistiky a amerikanistiky (KAA) uviedol, že je v treťom ročníku a 

mal nejasnosti v prideľovaní kreditov – komunikovalo sa to a vyriešilo, ale len časovo 

nie veľmi konštruktívne. 

- zareagovala pani prodekanka Panocová – dôležitý bol prestup na začiatku 

akademického roka, k tomu sa uskutočnilo online stretnutie. Prejavila porozumenie pre 

rozsah zmien a to, že nie všetko študenti zachytili. Poďakovala za spätnú väzbu. 

- študent z KAA ocenil voľnočasovú aktivitu pána Dr. Rozenfelda – diskusný klub.  

- pani dekanka navrhla pozvať študentov aj s iných katedier na predstavené podujatie 

diskusného klubu – napr. z Katedry politológie a podporila príležitosti vzájomného 

spoznania sa a spolupráce cez rozličné odbory na fakulte.  

- študentka z Katedra histórie (KH) – nezaznamenala problém medzi študentmi – ale 

ak sú, tak ich riešia cez tútorku a vedenie katedry.  Ďalej informovala, že ako členovia 

Študentskej rady kvality (ŠRK) sa stretli v piatok pred našim dnešným stretnutím 

a okrem iného na rade odzneli podnety ku nízkej kreditovej záťaži predmetov 

pedagogických praxí učiteľských študijných programov. Zhodli sa, že ich počet 

nereflektuje reálnu záťaž. 

- študentka z KAA, predsedníčka ŠRK celú problematiku bližšie vysvetlila a na 

príkladoch uviedla prideľovanie kreditov k predmetom.  

- pani dekanka ocenila ich oprávnený podnet aj smerom k budúcnosti. Upozornila na 

prílohu študijného poriadku, kde sú pravidlá prideľovania kreditov uvedené. Riešenie 

uvedenej témy môže byť dostupné po overení VSK zo strany SAAVS. 

- študentka z Katedry histórie potvrdila, že na katedre  je všetko v poriadku. Upozornila, 

že sa rieši problém rodovej rovnosti a navrhla, či by bolo možné zaviesť kurz 

sebaobrany pre ženy – zahŕňal by bojové umenie, ale aj psychologickú prípravu – ako 

riešiť vyhrotené situácie. 

- návrhu sa pani dekanka potešila a prisľúbila, že sa bude podnetu osobne venovať. 



- študent z Katedry filozofie konštatoval, že aj keď boli menšie nedostatky, tak sa 

vyriešili v rámci katedry a zato aj vyjadril poďakovanie pani vedúcej katedry. Podporil 

myšlienku interdisciplinárnej účasti na diskusiách, ktorá zaznela od zástupcu KAA. 

Študentka z Katedry psychológie položila otázku, či bude spätná väzba sprístupnená 

aj doktorandom?  

- pani dekanka informovala, že vedúci katedry dostanú kódy pre vyučujúcich a treba 

o tom spolu diskutovať. 

- prístup do MS Teams pre doktorandov.  

Daný rozsah úloh doktoranda je nevyhnutné riešiť so školiteľmi. 

- pani tajomníčka uviedla, že možno ešte na kurzy využiť platformu LMS MOODLE 

a nie MS Teams. 

 

4. Záver 

Pani dekanka poďakovala študentom za ich účasť a podnety. Ďalšie spoločné 

stretnutie sa uskutoční vo vopred oznámenom termíne začiatkom mája. 

 

Zapisovateľ: 

doc. ThDr. Peter Borza, PhD. 

 

V Košiciach dňa 27. februára 2023 

 

 

 

  

 

 


